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Goedenavond Lisanne, 

Ook graag delen met de raadsleden en het college 

Notulen van de Speciale/Bijzondere Ledenvergadering — 19 april 2025 

Aanwezig: Penningmeester N N stzteniid van de provincie s ichting 

Recreanten Recht) N 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Op verzoek van de volgende leden is deze vergadering aangevraagd bij penningmeester N op 30 maart 

2025. 

(geanonimiseerd)

1. Presentatie 

Er is een presentatie gegeven waarin de huidige situatie van de stichting/coöperatie werd 

toegelicht, inclusief de voorgestelde koerswijzigingen en de rol van het nieuwe bestuursleden. De 

presentatie werd goed ontvangen en leidde tot constructieve discussie. 

2. Verkiezing nieuwe bestuursleden 

De volgende personen zijn met meerderheid van stemmen aangenomen als nieuwe bestuursleden: 

3. Disfunctioneren huidige bestuur 

Eris uitleg gegeven over het vermeende wanbestuur doo N N -- (geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Het voorstel om N =1s mediator aan te wijzen is met meerderheid van stemmen aangenomen. (geanonimiseerd)

4. Wijzigingen statuten 

Er is toelichting gegeven over de noodzaak tot wijziging van de statuten in het kader van de Wet Bestuur en 

Toezicht Rechtspersonen (W.B.T.R.). 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



5. Intentieovereenkomst 

Toelichting is gegeven waarom het belangrijk is deze overeenkomst niet te ondertekenen, aangezien deze in strijd 

zou zijn met de huidige statuten. 

6. Rondvraag 

Tijdens de rondvraag zijn diverse opmerkingen en vragen besproken. Belangrijke aandachtspunten waren onder 

andere transparantie van het bestuur en communicatie richting leden. 

7. Opmerking m.b.t. rechtsgeldigheid 

De vergadering is volgens de statuten en geldende wetgeving rechtsgeldig verlopen. Het huidige bestuur heeft 

echter aangegeven de besluiten uit deze vergadering niet te accepteren. 

Stemprocedure: 

De stemming verliep via stemkaarten volgens de wettelijke regel: één stem per eigenaar. Machtigingen zijn niet 

geaccepteerd. 

Met vriendelijke groet, 

Penningmeester 

(geanonimiseerd)


